











专注于陶瓷抛光及金刚石制品解决方象

PROFESSIONAL

SOLUTIONS FOR CERAMIC POLISHING AN **DIAMOND PRODUCT**

创新科技•追求完美

TECHNOLOGY INNOVATION • PURSUIL OF PERFECTION

佛山市南海区泓鑫磨具科技有限公司 Foshan Nanhai Hongxin Abrasive Technology Co., Ltd.

↑ 地址 (Add): 佛山市南海区西樵镇海舟村白沙岗工业区自编 1 号车间七

传真: 0757-81896265 图 业务洽谈: 13630129623 服务电话: 18988509734

図 邮箱 (E-mail): 18927777186@189.CN



业务联系

ABOUT US

关于我们



佛山市南海区泓鑫磨具科技有限公司于 2012 年 02 月 21 日在广东省佛山市西樵镇注册成立。本公司是一家专业生产陶瓷抛光磨具及其相关金刚石制品企业,从原材料到成品一条龙服务,能够更好的掌控产品质量。2021 年工厂占地面积扩大到 6 万 5 千平方米。本公司拥有雄厚的实力、先进的生产能力,情湛的技术和一流的管理水平。我们以丰富的磨具生产实践经验为基础,与国内行业著名院校和科研院所合作,不断创新技术,创新产品,为客户的陶瓷加工过程降低更多的成本,提供更高的加工效率,创造更多的价值。以客户需要为目标,以市场为先导,向产品多元化的现代企业而努力。本公司主要生产金刚石弹性磨块、树脂结合剂干磨修边轮、金刚石磨边轮、金刚石精磨修边轮等产品。其广泛使用于陶瓷、石材、玻璃及精密机械加工等领域。产品规格型号齐全,产品质量及性能皆优于可类产品。本公司以质量优先、信誉为准、客户至上为宗旨,为客户提供更出色的产品创造更大的企业效益。

本公司与广东金牌亚洲、广东依诺、广东新一派、广东华陶、佛山市大将军、清远<mark>贝斯特、</mark> I西华硕控股集团等知名陶瓷企业达成常年合作关系,承包线共计达 80 余条。

Foshan Nanhai Hongxin Abrasive Technology Co., Ltd. was incorporated in Xiqiao Town, Foshan City, Guangdong Province on February 21, 2012. The company is a professional nanufacturer of ceramic polishing abrasives and related diamond products. The one-stop service rom raw materials to finished products can better control the product quality. In 2021, the actory will cover an area of 65000 square meters. The company has strong strength, advanced production capacity, superb technology and first-class management level. Based on our rich practical experience in the production of abrasive tools, we cooperate with famous universities and scientific research institutes in the domestic industry to constantly innovate technologies and products, so as to reduce more costs, provide higher processing efficiency and create nore value for customers' ceramic processing. Taking customer needs as the goal, taking he market as the guide, and striving for a modern enterprise with diversified products. The company mainly produces diamond elastic grinding blocks, resin bonded dry grinding rimming wheels, diamond grinding wheels, diamond fine grinding trimming wheels and other products. It is widely used in ceramics, stone, glass, precision machining and other ields. The product specifications and models are complete, and the product quality and performance are superior to similar products. With the tenet of quality first, reputation irst and customer first, the company provides customers with better products and reates greater enterprise benefits.

The Company has established perennial cooperation with well-known ceramic enterprises such as Guangdong Gold Medal Asia, Guangdong Enoch, Guangdong New School, Guangdong Huatao, Foshan Grand General, Qingyuan Best, Jiangxi Asus Holding Group, etc., with a total of more than 80 contract lines.



65000^{m²}

标准化生产车间 Standardized production workshop **15**⁺

Industry experience

100⁺ 技术人员 Technician

CORPORATE 企业荣誉

CUSTOMER'S TRUST FROM THE PURSUIT OF HIGH STANDARDS 客户的信任源于对高标准的追求

我们从原材料的把控、产品生产工艺、物流发货配送到产品安装交付及售后服务,均严格按照国际管理体系标准进行科学管理。在全体职工的积极配合下,我们顺利通过了ISO9001 管理体系的认证监督审核,为企业发展添注一份强劲力量!

诚信是企业发展的基石,作为诚信经营示范单位,我们严格恪守"重<mark>质量、</mark>重服务、重合<mark>同、诚信经</mark>营"的核心价值理念,以责任驱动创新,以创新驱动发展,不断扩大市场经营,持续完善用户服务,从而走向更加辉煌的明天!

We carry out scientific management in strict accordance with international management system standards from the control of raw materials, product production process, logistics delivery to product installation, delivery and after-sales service. With the active cooperation of all staff, we successfully passed the certification, supervision and audit of the ISO9001 management system, adding a strong force to the development of the enterprise!

Honesty is the cornerstone of enterprise development. As a demonstration unit of honest operation, we strictly adhere to the core value concept of "focusing on quality, service, contract and honest operation", drive innovation with responsibility, drive development with innovation, constantly expand market operation, and continuously improve user service, so as to move towards a more brilliant tomorrow!







CERTIFICATION 企业荣誉

PRODUCTION ENVIRONMENT 生产环境





















胶皮卡座系列

Rubber card holder series





☑ 本皮胶具有优质材料特质,耐寒抗冻,防滑坚固,耐磨耐高温。经久耐用,防止过早老化。良好的耐油性、耐磨性,高强度。

This leather adhesive has the characteristics of high-quality materials, cold resistance and frost resistance, anti-skid and solid, wear resistance and high temperature resistance. Durable to prevent premature aging. Good oil resistance, wear resistance and high strength.



技术参数

胶皮卡座系列技术参数 Technical parameters of rubber card holder series				
胶皮名称 Rubber name PP 胶				
N格 Specifications 133×60×17/15mm				
颜色 Colour	根据客户要求订做 Customized according to customer requirements			
度数 Degrees	20-75 度			
尺寸 size	L140/L170mm			

▶ 抛釉磨具又称弹性磨块。可安装于普通抛光机上,对仿古砖、仿石砖、抛晶砖、釉面砖等进行砖面的仿形全抛光或半抛光加工。

具有仿形好、磨削力强、抛光光泽度高、无磨痕及使用寿命长的特点。

抛釉磨块系列

Polished glaze grinding block series

Polished glaze abrasive is also called elastic abrasive block. It can be installed on an ordinary polishing machine to conduct profiling full polishing or semi polishing processing on the surface of antique tiles, stone like tiles, polished crystal tiles, glazed tiles, etc. It has the characteristics of good profiling, strong grinding force, high polishing gloss, no grinding marks and long service life.

○ 技术参数

抛釉磨块系列技术参数 Technical parameters of polishing grinding block series					
型号 Model	规格 Specifications(mm)	形状 Shape	粒度 Granularity		
L100	95×58/45×38	方齿 / 斜齿 / 圆齿 / 平板 Square tooth/helical tooth/ round tooth/flat plate	100#, 150#, 180#, 240#, 320#, 400#, 600#, 800#, 1000#, 1200#, 1500#, 1800#, 2000#, 3000#, 5000#, 6000#		
L140	133×58/45×38	方齿 / 斜齿 / 圆齿 / 平板 Square tooth/helical tooth/ round tooth/flat plate	100#、150#、180#、240#、320#、400#、600#、800#、1000#、1200#、1500#、1800#、2000#、5000#、6000#		
L170	168×58/45×38	方齿 / 斜齿 / 圆齿 / 平板 Square tooth/helical tooth/ round tooth/flat plate	100#, 150#, 180#, 240#, 320#, 400#, 600#, 800#, 1000#, 1200#, 1500#, 1800#, 2000#, 3000#, 5000#, 6000#		

佛山市南海区泓鑫磨具科技有限公司 03



胶皮卡座系列

Rubber card holder series





▼ 本皮胶具有优质材料特质,耐寒抗冻,防滑坚固,耐磨耐高温。经久耐用,防止过早老化。良好的耐油性、耐磨性,高强度。

This leather adhesive has the characteristics of high-quality materials, cold resistance and frost resistance, anti-skid and solid, wear resistance and high temperature resistance. Durable to prevent premature aging. Good oil resistance, wear resistance and high strength.



技术参数

胶皮卡座系列技术参数 Technical parameters of rubber card holder series				
胶皮名称 Rubber name PP 胶				
规格 Specifications	格 Specifications 133×60×17/15mm			
颜色 Colour 根据客户要求订做 Customized according to customer requirements				
度数 Degrees	20-75 度			
尺寸 size	L140/L170mm			

- ▶ 抛釉磨具又称弹性磨块。可安装于普通抛光机上,对仿古砖、仿石砖、抛晶砖、釉面砖等进行砖面的仿形全抛光或半抛光加工。
- 具有仿形好、磨削力强、抛光光泽度高、无磨痕及使用寿命长的特点。

抛釉磨块系列

Polished glaze grinding block series

Polished glaze abrasive is also called elastic abrasive block. It can be installed on an ordinary polishing machine to conduct profiling full polishing or semi polishing processing on the surface of antique tiles, stone like tiles, polished crystal tiles, glazed tiles, etc. It has the characteristics of good profiling, strong grinding force, high polishing gloss, no grinding marks and long service life.

技术参数

抛釉磨块系列技术参数 Technical parameters of polishing grinding block series					
型号 Model	规格 Specifications(mm)	形状 Shape	粒度 Granularity		
L100	95×58/45×38	方齿 / 斜齿 / 圆齿 / 平板 Square tooth/helical tooth/ round tooth/flat plate	100#, 150#, 180#, 240#, 320#, 400#, 600#, 800#, 1000#, 1200#, 1500#, 1800#, 2000#, 3000#, 5000#, 6000#		
L140	133×58/45×38	方齿 / 斜齿 / 圆齿 / 平板 Square tooth/helical tooth/ round tooth/flat plate	100#、150#、180#、240#、320#、400#、600#、800#、1000#、1200#、1500#、1800#、2000#、3000#、5000#、6000#		
L170	168×58/45×38	方齿 / 斜齿 / 圆齿 / 平板 Square tooth/helical tooth/ round tooth/flat plate	100#, 150#, 180#, 240#, 320#, 400#, 600#, 800#, 1000#, 1200#, 1500#, 1800#, 2000#, 3000#, 5000#, 6000#		

佛山市南海区泓鑫磨具科技有限公司 03

纳米防污系列

Nano antifouling series





水磨金刚轮系列

Water grinding diamond wheel series





产品特点

☑ 超洁亮纳米抛光系列工具,配合纳米抛光液,在陶瓷抛光砖表面抛磨覆盖一层坚固的纳米持久性保护膜,用于改善和提高陶瓷抛光砖表面的防污和抗磨性能,最大程度的提高陶瓷抛光砖表面的光泽度。

The super clean nano polishing series tools, together with nano polishing solution, are used to polish and cover the surface of ceramic polishing tiles with a layer of solid nano durable protective film, which is used to improve and improve the anti fouling and anti-wear performance of the surface of ceramic polishing tiles and maximize the glossiness of the surface of ceramic polishing tiles.



技术参数

	—————————————————————————————————————	测技术参数 Nanometer antifouling	series technical parameters	
产品名称 Product name		描述 Describe	硅含量 Silicon content	备注 Remarks
A 蜡 A wax	普通型 A 蜡 Ordinary type A wax	根据客户线速调整浓度 Adjust the concentration according to the customer's line speed	硅含量 13%-15% Silicon content 13% - 15%	直接使用 Direct use
	浓缩型 A 蜡 Concentrated A wax	可兑水 50% 使用 50% water can be used	硅含量 25%-28% Silicon content 25% - 28%	40-60% mixed with water
B 蜡 B wax	水 B Water B	通用型,表干适中,不黄边 Universal type, moderate surface, no yellow edge		直接使用 Direct use
	浓缩型水 B Concentrated water B	超白砖可用,可兑水 30-50% Super white bricks are available, and 30-50% water can be mixed	硅含量 40% Silicon content 40%	40-60% mixed with water
	油B OilB	慢干型 Slow drying type	硅油含量 20-30% Silicon oil content 20-30%	易燃品,不适合长途运输 Inflammable, not suitable fo
	浓缩型油 B Concentrated oil B	超白砖可用 Super white bricks available	硅油含量 50% Silicon oil content 50%	
柔光蜡 Soft wax		柔光砖可用 Soft tiles available		long-distance transportation
哑光蜡 Matt wax		哑光砖可用 Matte bricks available		
黑蜡 Black wax		按客户色料含量做 Made according to the customer's pigment content		



产品特点

☑ 水磨金刚轮主要用于修正陶瓷四边的垂直度并获得设定的尺寸,是各种规格陶瓷水晶砖、陶瓷砖、抛光砖磨边的必需工具,能很好保证加工产品的尺寸要求及砖边的平滑、不崩边、不崩角,具有锋利度好、寿命长、使用能耗低、工作噪音小、质量稳定、加工效果好等特点。可根据客户要求选择合适配方、粒度搭配,制造各种安装尺寸的产品,广泛应用各种陶瓷加工机械。

The water grinding diamond wheel is mainly used to correct the perpendicularity of the four sides of the ceramic and obtain the set size. It is a necessary tool for edging ceramic crystal tiles, ceramic tiles, and polished tiles of various specifications. It can well ensure the size requirements of the processed products and the smoothness of the tile edges, no edge collapse, no corner collapse. It has the characteristics of good sharpness, long life, low energy consumption, low working noise, stable quality, and good processing effect. We can choose the appropriate formula and particle size matching according to customer requirements, manufacture products with various installation sizes, and widely apply various ceramic processing machines.



技术参数

水磨金刚轮系列技术参数 Technical parameters of hydraulic grinding diamond wheel series				
名称 Name	外径 External diameter(mm)	刀头尺寸 Tool head size(mm)		
水磨金刚轮 Water grinding diamond wheel	Ф200			
	Ф250	10×14 12×18 12×20		
	Ф300			



树脂修边轮系列

Resin trimming wheel series

倒角轮系列

Chamfer wheel series





产品特点

☑ 树脂结合金刚石盘式磨边轮适用于陶瓷砖的精细磨边,加工尺寸精度高,磨边平直光滑。

Resin bonded diamond disc type edging wheel is suitable for fine edging of ceramic tiles, with high machining dimension accuracy and straight and smooth edging.



技术参数

树脂修边轮系列技术参数 Technical parameters of resin trimming wheel series				
外径 External diameter(mm)	内径 Internal diameter (mm)	装配孔数量 Number of mounting holes	装配孔距离 Mounting hole distance	刀头尺寸 Tool head size(mm)
Ф200	80/140	6/12	105/110/165	25×15
Ф250	80/140	6/12	105/110/165	25/30/38×15
Ф300	80/140	6/12	105/110/165	25/30/38×15



产品特点

☑ 倒角轮用于自动流水线上石材、瓷砖四边的倒角。具有良好的动态平衡效果,在高速旋转下具有低震动,锋利高效磨削能力, 寿命长性价比高等特点。

The chamfering wheel is used for chamfering the four sides of stone and ceramic tile on the automatic assembly line. It has good dynamic balance effect, low vibration under high-speed rotation, sharp and efficient grinding ability, long service life, high cost performance and other characteristics.



技术参数

水磨金刚轮系列技术参数 Technical parameters of hydraulic grinding diamond wheel series				
名称 Name	粒度 Granularity	重量 Weight(kg)	外径 External diameter (mm)	材质 Texture of material
倒角轮 Chamfer wheel	80#, 100#, 120#, 150#, 180#, 220#, 240#, 280#, 320#, 400#, 500#, 800#	13.5/18	Ф125	金属 Metal

黑龙江

吉林

辽宁

江苏

从深深套。

内蒙古

阿北

山西

湖北

湖南

陕西

销售网络

Sales Network

我司凭借近多年积累和沉淀的技术及市场经验,以及对客户产品的熟知度的不断提升,同时为客户提供多方位的服务,赢得了客户的信赖和口碑。

Our company has won the trust and reputation of our customers by virtue of the technology and market experience accumulated and accumulated in recent years, as well as the increasing familiarity with our customers' products.













拓展国际市场 Expand international markets

稳居国内市场,大步迈向国际市场。

本公司一向以立足中国,放眼世界为市场策略。

Steady in the domestic market, striding forward to the international market.

The company has always been based on China, looking to the world as the future market.

公司着眼于行业的中高端市场定位,并已是诸多国际、国内知名品牌企业的合格供应商。 我们致力于科技创新,依据客户及相关行业的不同要求,不断提供持续研究与生产的技术支持, 争取成为客户的战略性合作伙伴。

The company focuses on the mid-to-high-end market positioning of the industry, and has become a qualified supplier of many international and domestic well-known brand enterprises.

We are committed to scientific and technological innovation. According to the different requirements of customers and related industries, we continue to provide sustainable technical support for research and production, and strive to become customers' strategic partners.

>>> 我司凭着超过十余年的技术沉淀与创新精神,配备业内先进完善的生产设备,旗下拥有多名高级工程师和专业维修服务队伍,为客户提供全方位的方案,多年以来获得无数客户的信赖和口碑。

青海

四川 오

西藏

>> With more than ten years of technological precipitation and innovation, our company is equipped with advanced and complete production equipment in the industry. It has a number of senior engineers and professional maintenance service teams to provide customers with a full range of solutions. Over the years, we have won the trust and trust of countless customers. Word of mouth.